
 

 

 

 

       Alphen aan den Rijn, 16 oktober 2024 

 

Betreft :  Vragen artikel 40, reglement van orde 
Onderwerp:  Ondermijning in de gemeente Alphen aan den Rijn 

 

Geacht college,  

Tijdens de Roadshow Ondermijning van 1 oktober hebben we als gemeenteraad inzicht 
gekregen in diverse aspecten van ondermijning. Naar aanleiding van deze Roadshow hebben we 
een aantal vragen over ondermijning binnen de gemeente Alphen aan den Rijn. 

1. Van welke ondermijnende activiteiten zijn we op de hoogte in Alphen aan den Rijn? 

2. Welke handhaving en preventie worden hier op gedaan?  

a. Zijn deze kwantificeerbaar per soort over 2022 en 2023? 

3. Is er voldoende capaciteit om handhaving en preventie optimaal mogelijk te maken?  
a. Zo ja, hoeveel capaciteit en in welke vorm?  
b. En zo nee, wat is er momenteel aanwezig, wat zou noodzakelijk zijn om optimaal 

te handhaven? 
c. Welke regionale mogelijkheden zijn er? 

 
4. Op welke manier wordt de gemeenteraad structureel geïnformeerd over ondermijning?  

5. Op welke manier vindt publieksvoorlichting/communicatie plaats richting inwoners van 
Alphen aan den Rijn om signalen van ondermijnende activiteiten te herkennen? 

We kijken uit naar de beantwoording.  

Hartelijke groet, 

 

 

Maurits de Vries     Vanessa Scholtens 
D66 Alphen aan den Rijn     VVD Alphen aan den Rijn  

 


